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1. Godkendelse af dagsorden og bilag 
 Godkendt 

2. Behandling af sager til drøftelse og beslutning 

 

2.a BRC-kursus for det grønlandske skiforbund (TKJ) 
Drøftelse: Grønlands Skiforbund vil gerne styrke kompetencerne hos deres trænere i skiklubberne. Det vil 

de gerne gøre ved at sende et hold på BRC-kursus i uge 42 i Tux. Udfordringen er at de ikke har BSI1 som er 

et krav for deltagelse. Kan vi finde en pragmatisk løsning, så vi kan udbyde dette til GS, det er et stort ønske 

fra Danmarks Skiforbund. 

Vi har tidligere kørt BSI1 kursus i Nuuk, med video eksamen. 

Vi vil gerne imødekomme ønsket, dog ser vi helst det bliver i uge 41. Vi forhører os hos GS. Måske med 

separat hotelløsning, evt. billigere alternativ. 

2.b Opdatering og afviklingsrammer for BRC (TKJ) 
Drøftelse: Danmarks Skiforbund har et stort ønske om at genbesøge BRC. Der er brug for en ”light” udgave 

af kurset, der rammer den oprindelige gruppe, uddannelsen var sigtet imod fra DSkiF’s side. 

Vi vil gerne imødekomme ønsket og laver en light udgave af BRC i samarbejde med TekKom og 

skiforbundet. 

3. Orientering fra kontoret, bestyrelsen og TekKom 
 

3.a Årsregnskab 2023 DDS (HSJ) 
Kort orientering inden generalforsamlingen. Herunder skal vi godkende at de nye arbejdsgange i 

forbindelse med overdragelse af økonomien fra DSkiF. 

 

Det går (også) godt økonomisk, vi holder os indenfor budgettet. Vi kommer i 2023 ud med et godt 

årsresultat.  

Vi skal ikke tjene på vores kurser, det er meget vigtigt for DDS. Alt overskud skal bruges på at udvikle DDS og 

alle vores instruktører og kursister. 

Vi kører fremadrettet med dynamisk budget (der lægges af hensyn til regnskab og revision at budget for 

året som har været praksis hidtil). Bestyrelsen orienteres løbende om økonomien.  

Vi arbejder hele tiden på at ramme den reelle pris på vores kurser, så der er balance i udgifter/indtægter. 

HSJ fremlægger de store linjer på årsmødet, vil man have uddybninger tager man fat i kontoret. 

Bestyrelsen godkender 2. og 3. faktor godkendelse til betalinger og at kontoret får oprettet et bankkort. 

 

3.b Nyt fra arbejdsgruppen om diversitet, lighed og inklusion i DDS (JB) 
Orientering fra de første møder i arbejdsgruppen. (bilag 1 og bilag 2) 

 

Johanne orienterer – det er noget vi alle i bestyrelsen mener er vigtigt for DDS. Der skal arbejdes videre med 

det, der er startet. Gruppen vil gerne involvere flere i arbejdet, det laves der en plan for af gruppen. 
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4. Evt. 
 

Der er udtrykt utilfredshed omkring prisen på ETR-kurset, da man boede på billigere hotel – vi kigger på den 

reelle pris og forskellen på de to steder og giver penge retur til ETR-holdet. Vi forsætter med at booke Zur 

Sonne til ETR på forårskurset, da det frigiver pladser på Hohenhaus. Prisen tilpasses på næste kursus i 

foråret 2025.. 


